
PŘÍLOHA 

k zápisu z 2. zasedání ZO Čelechovice na Hané 

Informace o činnosti ZO – informace starostky o činnosti orgánu obce 

 

Dovolte mi, abych vás seznámila s činností ZO od ustavujícího zasedání, které se konalo  

20. října 2022. Zastupitelé se sešli 2x na pracovních schůzkách, kde byli seznámeni 

s probíhajícími projekty. Konala se také jednání finančního a kontrolního výboru. 

Důležitým úkolem bylo sestavit návrh rozpočtu na příští rok, více v samostatném bodě 

dnešního zasedání.  

 

Chodník propojující ulici Světničky s ulicí Pod Kosířem byl dokončen, 21. prosince proběhne 

kolaudace. Následně budeme řešit možný odprodej zbytku pozemku.  

 

Práce na obnově výklenkové kaple se sochou sv. Jana Nepomuckého byly zahájeny, samotná 

socha byla demontována a převezena k restaurování. Za účasti pracovnice památkového úřadu 

se uskutečnil kontrolní den. Práce na samotné kapličce budou pokračovat na jaře. 

Rekonstrukce bude spolufinancována dotací z Ministerstva zemědělství, rovněž budeme 

v následujícím roce žádat o dotaci z Olomouckého kraje.  

 

Prvky II. etapy naučné stezky byly nainstalovány, krajskému úřadu Olomouckého kraje, který 

poskytl dotaci, bylo zasláno vyúčtování.  

Rovněž byla vyúčtována dotace na hasičskou cisternu.  

 

Ve Studenci byla instalována nová LED svítidla, akce je spolufinancována Ministerstvem 

průmyslu a obchodu.  

 

Provedli jsme cenový průzkum na zhotovení interiéru do budoucí obecní knihovny, výroba 

nábytku je objednána, předpokládaný termín dodání: leden 2023.  

 

Firma Atelis Olomouc pokračuje v projektování průtahu Studencem, dále se dokončuje 

projektová dokumentace na chodník v ulici Světničky, který by propojil ulici Pod Hrází a 

Cukrovarskou a proběhlo jednání s občany ulice Ruská a Za Ruskou. Na informativní schůzce 

byli seznámeni se studií na vybudování chodníku a parkovacích stání v ulici Ruská.  

Snahou je vyřešit prostor v této ulici co možná nejefektivněji, zohlednit připomínky občanů, 

ale je jasné, že všem připomínkám nelze vyhovět. Po výkupu pozemků budeme pokračovat 

v přípravě projektové dokumentace. 

Prioritou pro příští rok je získání stavebního povolení na průtah Studencem a zajištění financí 

na realizaci, nejlépe v následujícím roce, tedy 2024.  

 

Máme zpracovanou projektovou dokumentaci na vybudování plošiny na nové budově 

základní školy a vydané stavební povolení. Na tuto investiční akci budeme žádat o dotaci 

z Programu obnovy venkova Olomouckého kraje 2023 a realizaci plánujeme na letní 

prázdniny.  

 

Zpevněné plochy v místní části Kaple směrem k nádraží jsou téměř dokončeny, žádost o 

kolaudaci již byla podána a měla by proběhnout ještě do konce roku.  

 

Smart měřiče rychlosti byly nainstalovány na vjezdech do obce, umístění bylo odsouhlaseno 

Dopravním inspektorátem PČR. Zbývá dodělat vyúčtování dotace, které musí být předáno 

krajskému úřadu Olomouckého kraje do konce roku.  



V úterý 4. října se konalo v Senátu Parlamentu České republiky slavnostní vyhlášení 

celostátního kola Zelené a Oranžové stuhy v soutěži Vesnice roku. Zvítězila obce Dolní 

Město z Vysočiny. Naše obec získala ocenění za mimořádné a příkladné aktivity obce při 

obnově přírodních prvků krajinné zeleně.  S vítězstvím v krajském kole je spojena dotace ve 

výši 500 tisíc Kč. Na Ministerstvu životního prostředí se uskutečnil seminář k čerpání dotace. 

Naše obec hodlá pořídit techniku na údržbu zeleně, pan místostarosta již poptává firmy.  

 

Zahájili jsme jednání na vybudování pumptracku v sokolovně a řešíme také zvelebení areálu, 

který je sportovním, společenským i kulturním centrem obce. S vedením TJ Sokol 

Čelechovice na Hané chceme jednat o možném spoluvlastnictví areálu sokolovny.  

  

Připravujeme projekt na vybudování zázemí pro trávení volného času v místní části Kaple, 

budeme také řešit Studenec.  

 

S ohledem na rostoucí ceny energií bylo provedeno zateplení půdy na staré budově školy a 

bude se také realizovat na půdě obecního úřadu.  

 

S pojišťovnou Kooperativa byla uzavřena nová pojistná smlouva na obecní majetek, kde byly 

především aktualizovány ceny pojištěného majetku.   

 

Pří dílčím přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  

 

Zastupitelstvo rozhodlo v souladu se Směrnicí pro zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu provést průzkum trhu na pořízení osobního automobilu pro potřeby obce. Na základě 

nabídek a jejich vyhodnocení bude pořízen osobní automobil Kia.   

 

 

Zpracovala: Bc. Jarmila Stawaritschová 


